
2012-2013年度商学院外国留学生论文计划
2012-2013 Thesis Schedule for International Students

        School of Finance and Business, SHNU
1、 法国巴黎十一大论文计划（7人) 11th Paris University (7 students)

    1．2013年1月初发放选题表。

    2．2013年3月31日或之前：学生提交选题表。

    3．2013年4月1日起一周内，论文选题交让-莫奈学院审核。根据学生选题安排指导老师；
    4．2013年6月7日或之前：交论文终稿打印稿4份、电子文稿至教务部门。学院将电子稿转发让-莫奈学院教授评定。论文延期必须提交书面申请并得到学院同意，否则将取消答辩资格；
    5．2013年6月21日-30日（暂定）：论文答辩。具体时间由本学院与让-莫奈学院共同商定。

    6．论文答辩：由上海师范大学商学院和法国巴黎十一大教授组成论文答辩委员会。学生自诉10分钟，可用PPT。然后回答答辩小组老师的问题。
    7．论文成绩为百分制。论文最终成绩由答辩委员会决定。对论文成绩不满
意的学生，可以在第一次评分至少两个月后再递交新论文，并参加答辩。
1. Early Jan 2013, thesis topic selection forms are handed out.

2. By Mar 31, 2013, electronic copy of thesis topic selection form is submitted to student counsellor.

3. Within one week from Apr 1, 2013, selected thesis topics are submitted to Jean Monnet College for examination and verification, and students’ supervisors are allocated according to topics.

4. By Jun 7, 2013, 4 printed copies of completed thesis and electronic version are submitted to student counsellor. Then the electronic copies are transferred to Jean Monnet College for evaluation. For any delayed submission of thesis, a written application shall be referred to and accepted by teaching affairs office. Otherwise, the student is disqualified from thesis defence.

5. Jun 21 to 30, 2013, the formal thesis defence, coordinated between Finance College and Jean Monnet College, is arranged.
6. The thesis defence panal, composed of professors from the school of Finance of SHNU and 11th Paris University. Professors pose relevant questions following students’ presentation on the thesis, with PPT advisable.

7. Grading of thesis, totaling 100 points, is decided by the thesis defence panal. Those who are not satisfied with their grades can submit a revised copy of the thesis after at least two months, and take another thesis defence.
二、法国帕莱斯-帕斯卡尔大学（1人）、意大利佛罗伦萨大学( 9
    人) 论文计划Blaise Pascal University、Florentina Studiorum 
University) (9 students)
1．2012年11月初发放选题表。

2．2012年12月3日或之前：学生提交选题表。

3．2012年12月3日起一周内（工作日），根据学生选题安排指导老师；在老师指导下开始论文写作。

4．2013年5月6日或之前：交论文终稿打印稿4份、含电子文稿至教务部门。学院转发答辩老师评定。论文延期必须提交书面申请并得到学院同意，否则将取消答辩资格。
5．2013年6月初左右：论文答辩。具体时间另行通知。

6．论文答辩：由上海师范大学商学院安排教师组成答辩小组。学生自诉10分钟，可用PPT，然后回答答辩小组老师的问题。 
7． 论文成绩为百分制。论文最终成绩由答辩委员会决定。对论文成绩不满
意的学生，可以在第一次评分至少两个月后再递交新论文，并参加答辩。
1. Early Nov 2012, thesis topic selection forms are handed out.

2. By Dec 3, 2012, electronic copy of thesis topic selection form is submitted to student counsellor.

3. Within one week from Dec 3, 2012, students’ supervisors are allocated with thesis topics, and thesis writing starts since.

4. By May 6, 2013, 4 printed copies of completed thesis and electronic version are submitted to student counselor. Then the electronic copies are transferred to thesis defence panal. For any delayed submission of thesis, a written application shall be referred to and accepted by teaching affairs office. Otherwise, the student is disqualified from thesis defence.

5. Early Jun of 2013, the formal thesis defence is arranged.
6. The thesis defence panal, composed of professors from School of Finance and Business of SHNU. Professors pose relevant questions following students’ presentation on the thesis, with PPT advisable.

7. Grading of thesis, totaling 100 points, is decided by the thesis defence panal. Those who are not satisfied with their grades can submit a revised copy of the thesis after at least two months, and take another thesis defence.
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